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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXXVI sesji Rady Miejskiej 22 czerwca 2023 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Mirosław 

Biedroń zgłosił następujące wnioski: 

 

1. W związku z wycinką drzew na ul. Szujskiego zapytał czy nie można było tego zrobić 

inaczej? Czy nie można było przenieść tych krzewów i roślinność w inne miejsce? 

Zapytał, czy poprowadzono taką analizę? Nadmienił, że są miasta – również w Polsce, 

które jak przeprowadzają inwestycje np. poszerzenia drogi, to sprawdzają czy istniejącą 

roślinność można przenieść w inne miejsce i jeżeli jest to możliwe to to robią”. 

Poinformował, że są firmy, które taką usługę wykonują. Jako przykład podał miasto 

Szczecin. Zapytał, czy rzeczywiście była potrzeba, aż tak duża wycinka? Gdzie i w 

jakiej ilości zostaną wykonane nasadzenia za te wycięte? Poinformował, że aby 

zrównoważyć wycięcie jednego dorodnego drzewa trzeba posadzić 700 małych. 

2. Zwrócił się w imieniu mieszkańców z apelem o to, aby w ramach Tarnowskiego Roweru 

Miejskiego pojawiła się opcja rowerów trójkołowych. Takie rozwiązania  

są zastosowane w innych miastach. Byłoby to z dużym plusem dla systemu roweru 

miejskiego oraz dobrym rozwiązaniem dla seniorów oraz osób, które mają problemy z 

poruszeniem się pojazdem dwukołowym. Jednocześnie przypominał, że już kiedyś o to 

wnioskował, ale nie otrzymał odpowiedzi. Poprosił o ponowną analizę i zrealizowanie 

tego w najbliższym czasie.  
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